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Abstract (en)
[origin: US2017010586A1] A timepiece or watch includes at least one resonator, which includes at least one weight that oscillates with respect to a
connecting element fixed to a structure of a timepiece movement. The weight is suspended from the connecting element by resilient crossed strips
which extend at a distance from each other in two parallel planes. The projections of the strips on one of the parallel planes intersect at a virtual pivot
axis of the weight, and define a first angle which is the apex angle opposite which there extends the portion of the connecting element that is located
between the attachments of the crossed strips to the connecting element. The first angle is between 68° and 76°.

Abstract (fr)
Résonateur d'horlogerie (100) comportant au moins une masse (1) oscillant par rapport à un élément de liaison (2) fixé à une structure d'un
mouvement (200), ladite masse (1) étant suspendue au dit élément de liaison (2) par des lames croisées (3, 4) élastiques qui s'étendent à distance
l'une de l'autre dans deux plans parallèles, et dont les projections sur un desdits plans se croisent au niveau d'un axe de pivotement virtuel (O) de
ladite masse (1), et définissent un premier angle (±) qui est l'angle au sommet face auquel s'étend la partie dudit élément de liaison (2) située entre
les attaches desdites lames croisées (3, 4) sur ledit élément de liaison (2). Ledit premier angle (±) est compris entre 68° et 76°. Mouvement (200)
comportant au moins un tel résonateur (100). Pièce d'horlogerie (300), ou montre, comportant au moins un tel résonateur (100).
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